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Protokół nr 2 / I / 2015  
z posiedzenia Rady Seniorów Dzielnicy Bielany m.st. Warszawy 

w dniu 21 sierpnia 2015 r. 
 
 

Prowadzenie: 
 
Obecni: 

Krystyna Żebrowska - Przewodnicząca 
 
wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu 

 

Porządek 
 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu nr 1 z posiedzenia Rady Seniorów Dzielnicy Bielany m.st. 

Warszawy z dnia 22 maja 2015 r. 
4. Sprawozdanie ze spotkania przedstawicieli Rady Seniorów Dzielnicy Bielany m.st. 

Warszawy z Panią Premier Ewą Kopacz, które odbyło się w dniu 8 czerwca o 
godz.12.00 w Kancelarii Prezesa Rady Ministrów, i dotyczyło uruchomienia 
środków finansowych na tworzenie dziennych domów opieki dla seniorów ” Senior 
Wigor,,. 

5. Zapoznanie się z pismami skierowanymi do Rady Seniorów oraz podjęcie decyzji w 
sprawie podpisywania korespondencji wychodzącej przez przewodniczącą Rady 
Seniorów. 

6.  Powołanie dziennikarza Irmy Wieczorkowskiej-Bednarek do współpracy z Radą 
Seniorów, w sprawie relacjonowania pracy Rady Seniorów w gazecie ”Nasze 
Bielany” oraz ,,Gazecie Żoliborskiej. Publikowane artykuły będą wcześniej 
autoryzowane przez przewodniczącą Rady Seniorów. 

7. Wystąpienie do Zarządu Dzielnicy Bielany m.st. Warszawy o przekazanie informacji 
do Rady Seniorów jakie programy, imprezy oraz zajęcia są realizowane dla 
seniorów oraz jakie środki finansowe zostały wydane przez wydziały Dzielnicy 
Bielany m. st. Warszawy w rozbiciu na poszczególne placówki. 

8.  Uzgodnienie dyżurów Rady Seniorów.  
9. Udzielenie akceptacji w sprawie współpracy z przedstawicielami organizacji 

działających na rzecz seniorów, celem powołania zespołów zadaniowych. 
10. Propozycja przeprowadzenia konsultacji społecznych wśród seniorów.  
11. Powołanie zespołu roboczego do opracowania ankiety anonimowej, skierowanej do 

seniorów, w celu określenia potrzeb w Dzielnicy Bielany m.st. Warszawa. 
12. Akceptacja Rady Seniorów w spawie udostępnienia kontaktów tel. oraz mailowych 

członków ww. Radzie. 
13. Dyskusja, wolne wnioski. 

 
Ad. 1 
Na posiedzeniu, w chwili rozpoczęcia obecnych było 9 członków w tym Przewodniczący,  
a więc obrady Rady są prawomocne. 
 
Ad.2 
Rada przy 9 osobach obecnych i głosujących, w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła 
zaproponowany porządek obrad 
 
Ad.3 
Rada przy 10 osobach obecnych i głosujących, w głosowaniu jawnym jednogłośnie 
przyjęła protokół nr 1 z posiedzenia Rady Seniorów Dzielnicy Bielany m.st. Warszawy z 
dnia 22 maja 2015 r. 
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Ad.4 
a) P. Grażyna Lewińska przeczytała notatkę ze spotkania z Premier Ewą Kopacz w 

Kancelarii Prezesa Rady Ministrów, które odbyło się 8 czerwca 2015 r. Notatka 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu  

b) P. Krystyna Żebrowska przedstawiła zebranym zasady udziału jednostek samorządu 
terytorialnego w konkursie „Senior – Wigor” i brak możliwości udziału Dzielnicy w tym 
konkursie. 

 
Ad.5 
1) Przewodnicząca – p. Krystyna Żebrowska zapoznała zebranych z korespondencją 

jaka do dnia posiedzenia wpłynęła do Rady Seniorów: 
a) Pismo z 16.06.2015r. p. M.Olczyk w sprawie namalowania pasów na przejściu w 

okolicy pawilonu przy ul. Broniewskiego 59a – ponieważ pismo to zostało również 
przekazane do Wydziału Infrastruktury, zostało przez ten Wydział przekazane w 
dniu 26.06.2015 r.zgodnie z właściwością do Zarządu Dróg Miejskich i do 
wiadomości p. Olczyk. 

b) Podanie p. Arlety Janczewskiej z dnia 28.07.2015 r. o pomoc w sprawie 
przyspieszenia umieszczenia jej teściowej chorej na Alzheimera w specjalnym 
ośrodku dla osób chorych  
– Rada Seniorów postanowiła przekazać podanie p. Janczewskiej do Zarządu 
Dzielnicy z prośba o pomoc w tej sprawie i poinformowanie Rady Seniorów o 
podjętych działaniach i terminie umieszczenia zainteresowanej w Ośrodku. 

c) Pismo p. Posła Michała Szczerby przesłane w wersji elektronicznej na adres z-cy 
Burmistrza Dzielnicy w sprawie zwołania Obywatelskiego Parlamentu Seniorów. 
Pierwsze inauguracyjne posiedzenie odbędzie się 1.10.2015 r. w Sali Posiedzeń 
Sejmu  
- Rada przy 11 osobach obecnych i głosujących, w głosowaniu jawnym 
jednogłośnie zdecydowała, że delegatem Bielańskiej Rady Seniorów będzie 
Przewodnicząca Krystyna Żebrowska. 

2) Rada Seniorów przy 11 osobach obecnych i głosujących, w głosowaniu jawnym 
jednogłośnie upoważniła Przewodniczącą Rady do podpisywania korespondencji 
wychodzącej, po wcześniejszym zapoznaniu członków z jej treścią. Cała 
korespondencja Rady Seniorów (przychodząca i wychodząca) będzie do wglądu w 
Wydziale Spraw Społecznych i Zdrowia – pok. 261. 

 
Ad. 6 
Rada Seniorów zaakceptowała propozycję p. Przewodniczącej Krystyny Żebrowskiej, aby 
p. Irma Wieczorkowska-Bednarek współpracowała z Radą Seniorów, jako osoba 
relacjonująca prace Rady Seniorów w gazecie ”Nasze Bielany” oraz ,,Gazecie Żoliborskiej.  
Propozycja została przyjęta jednogłośnie przy 11 osobach obecnych i głosujących. 
Jednocześnie Rada postanowiła, że przygotowane materiały przed publikacją zostaną 
przesłane do Przewodniczącej, która zawiadomi członków Rady o możliwości zapoznania 
się z ich treścią i zgłoszeniem ewentualnych uwag. Termin na zgłoszenie uwag – 3 dni. 
Materiały do zapoznania się przez członków Rady będą przekazywane elektronicznie na 
podany adres e-mailowy lub do wglądu w wersji papierowej w Wydziale Spraw 
Społecznych i Zdrowia. Powyższe zasady zostały przyjęta jednogłośnie przy 11 osobach 
obecnych i głosujących. 
 
Ad. 7 
Propozycja została przyjęta jednogłośnie przy 11 osobach obecnych i głosujących 
 
Ad 8 
Po dyskusji dotyczącej zasadności i częstotliwości dyżurów członków Rady Seniorów, p. 
Maria Mossakowska zgłosiła wniosek formalny aby dyżury odbywały w pierwszy i trzeci 
poniedziałek miesiąca, raz w godzinach przedpołudniowych i raz w godzinach 
popołudniowych.  
Ustalono, że we wrześniu dyżury będą pełnić: 
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7.09. w godzinach 17-18, p. Dubiel, p.Zakrzewska i p. Lewińska 
21.09. w godzinach 12-13 p. Mossakowska, p.Nawara i p.Pałka 
Większością głosów: 10 za, 1 wstrzymujący Rada przyjęła wniosek i przedstawiona 
propozycje dyżurów. 
Miejsce dyżuru zostanie podane Przewodniczącej, po ustaleniu przez Wydział Spraw 
Społecznych i Zdrowia dostępności pomieszczeń. 
 
Ad. 9 
Przewodnicząca przedstawiła propozycję zapraszania na kolejne posiedzenia Rady 
przedstawicieli organizacji i instytucji działających na rzecz seniorów. 
Propozycja została przyjęta jednogłośnie przy 11 osobach obecnych i głosujących. 
 
Ad. 10 
Przewodnicząca Rady przedstawiła propozycję opracowania anonimowej ankiety dla 
seniorów dotyczącej ich potrzeb, oczekiwań miejsc przyjaznych i nieprzyjaznych itp. 
Rada większością głosów 10 za, 1 wstrzymujący się przyjęła propozycję. 
P. Zbigniew Dubiel zaproponował aby z opracowaniem ankiety wstrzymać się do wyników 
czy ustaleń ze spotkania, o którym mowa w punkcie 9. 
 
Ad. 11 
W wyniku dyskusji ustalono, że zespół do opracowania ankiety, o której była mowa w 
punkcie 10 zostanie powołany na posiedzeniu Rady we wrześniu br. 
Propozycja została przyjęta większością głosów 9 za, 2 wstrzymujące przy 11 osobach 
obecnych i głosujących. 
 
Ad. 12 
Rada jednogłośnie przy 11 osobach obecnych i głosujących wyraziła zgodę na 
udostępnianie pomiedzy członkami Rady kontaktów telefonicznych i mailowyc. 
 
Ad. 13 

1) W wyniku dyskusji, na wniosek Przewodniczącej Rady ustalono, że  kolejne 
posiedzenia Rady odbędzie się 21 września 2015 r. w godzinach 13 – 15 

2) Przewodnicząca poinformowała o przygotowanym wstępnym projekcie Regulaminu 
Pracy Rady. W wyniku dyskusji ustalono, że projekt zostanie przesłany członkom 
Rady i po zebraniu ich ewentualnych uwag, zespól powołany na posiedzeniu w 
dniu 22 maja 2015r. opracują projekt Regulaminu, która będzie procedowany na 
posiedzeniu Rady Seniorów. Wstępnie ustalono, że „zespół” spotka się w dniu 
9.09.2015r. (środa) o godzinie 18 w siedzibie TKKF „Chomiczówka” ul. P.Nerudy 1. 

 
 

 

 

 
Protokołowała:       Przewodnicząca Rady Seniorów 
                   Krystyna Żebrowska 

  

 
 
 

     


